
 

 

Zasedání kolejní rady Budeč 

24. 4. 2017 

 

Přítomní členové KR:  D. Pokorný, I. Hrubá, B. Kánská, V. Hrdlička 

Přítomní hosté: P. Kadlec, O. Michálek, L. Doležálková, D. Šelbický, P. 

Vosáhlo, V. Benešová, K. Chlíbková, M. Štefek 

Omluvení:  J. Sokol 

Zapisovatel:   D. Pokorný 

 

 

Průběh zasedání: 

1) Projednávání personální otázky KR s ohledem na ak. rok 2017/18 

2) Upozornění na nové ceníky na ak. rok 2017/18, jelikož bude kolejné mírně zdraženo. 

Dostupné aktuální ceníky jsou dostupné na www.kam.cuni.cz. 

3) V souvislosti s budoucí rekonstrukcí na 3. patře byla projednána možnost rezervace 

ubytovaní na koleji po dobu rekonstrukce. Instrukce jsou nasledující. Každý ubytovaný ze 

3. patra, kdo se nechce odubytovávat na letní prázdniny, nechť napíše na tuto informaci 

na mail: rezervacebudec@seznam.cz, na základě tohoto mailu bude zařazen na list na 

letní ubytovaní. Týká se pouze ubytovaných ze 3. patra. 

4) Kolejní rada byla upozorněna od vedení koleje na opětovný vstup na pokoje ubytovaných 

k doladění kování na již zrekonstruovaných oknech. Vše by mělo proběhnout v jednom 

vstupu ve dnech 27. a 28. 4. 2017. 

5) Kolejní rada byla upozorněna na nové vybavení posilovny v podobě běžeckého pásu. 

Apelujeme na všechny ubytované, aby se k pásu chovali obezřetně a v případě, že si 

nebudete vědět rady, tak člen KR Dominik Pokorný Vás proškolí v užívání pásu. 

6) KR bude informovat vedení koleje o špatném stavu sprchových hadic na vyšších patrech 

a zjedná případnou výměnu. 

7) KR vzala na vědomí, že od 1.6.? bude opět otevřena možnost kufrárny. Bližší informace 

budou k dispozici později 
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